
هفته شانزدهم لیگ برتر به پایان رسید

تساوی گل گهر، اخراج رحمتی
 گروه ورزشــی/ هفته شــانزدهم لیگ برتر، دیروز با انجام 2 مســابقه به پایان 
رســید. از ســاعت 14، هــوادار در ورزشــگاه شــهید دســتگردی تهــران میزبان 
آلومینیــوم بــود که این دیدار با تســاوی 1-1 به بــه پایان رســید. در این دیدار، 
عــزت الله پورقــاز )24-پنالتی( بــرای هــوادار و محمدرضــا آزادی )62(  برای 
آلومینیوم گلزنی کردند. ســید مهدی رحمتی ســرمربی آلومینیوم در بین دو 
نیمه به ســمت سیدرضا مهدوی، داور مســابقه رفت و بشدت به او اعتراض 
کــرد و داور هــم رحمتی را از بازی اخــراج کرد. رحمتی که از آغــاز نیمه دوم، 
روی ســکوها نشســته بود در واکنش به اخراج خود گفت: »به داور گفتم آقای 
مهنــدس اما اشــتباه کردم زیــرا مدرکش دکتری بــود! پنالتی 2 متــر بیرون را 
داخــل گرفــت.« همچنین، ســپهر روزی طلــب بازیکن هــوادار در دقیقه  9 به 
دلیل مصدومیت، جای خود را به داریوش شجاعیان داد و سپس برای مداوا 

بــه بیمارســتان منتقــل شــد. گفتنی اســت 
یحیی گل محمدی سرمربی پرسپولیس به 
همراه محمد عسکری آنالیزور سرخ پوشان 
با حضور در ورزشــگاه این مســابقه را تماشا 
کردنــد. شــاگردان ســاکت الهامــی بــا ایــن 
تساوی 18 امتیازی شدند و در رده دوازدهم 
هســتند و اراکی هــا هم 21 امتیازی شــدند تا 

در رده هشــتم باشــند. پرســپولیس در هفته هجدهم به مصاف آلومینیوم و 
در هفته بیســتم به مصاف هوادار می رود. از ســاعت 15 هم تراکتور و گل گهر 
در ورزشگاه شهید سردار سلیمانی تبریز به مصاف هم رفتند که این مسابقه 
2-2 خاتمــه یافــت. در این دیــدار، کاوه رضایــی)5( و مهران گلــزاری مدافع 
گل گهــر )41- گل به خــودی( برای تراکتور و امین قاســمی نژاد )30- پنالتی( 
و رضا شــکاری)35( برای گل گهر گلزنی کردند. با این تساوی، شاگردان امیر 
قلعه نویی 29 امتیازی شــدند و در جایگاه ســوم باقی ماندند. شــاگردان پاکو 
خمز نیز 23 امتیازی شده و با تفاضل گل کمتر نسبت به مس رفسنجان رتبه 

ششم را حفظ کردند.

برگزاری هفته هفدهم لیگ برتر با حضور تماشاگر
نخستین جلسه ستاد حضور تماشاگران در مسابقات لیگ فوتبال به ریاست 
منصور قنبرزاده نایب رئیس دوم و رئیس کمیته مسابقات فدراسیون فوتبال 
دیروز برگزار شــد و در پایان این جلســه مقرر شــد در صورتی که باشگاه های 
میزبان درخواســت رســمی از ســازمان لیگ جهت انجام مســابقه با حضور 
تماشــاگران را دارند با هماهنگی نهادهای ذی ربط برگزاری مسابقات هفته 
هفدهم لیگ برتر با حضور تماشاگران انجام خواهد شد. مدیران باشگاه ها 
موظفنــد هماهنگــی لازم را بــا کانون هــای هــواداران باشــگاه ها بــه منظــور 
ســاماندهی و نظم دهــی تماشــاگران در ورزشــگاه ها به عمــل آورند. گفتنی 
اســت، ورود تماشــاگران به ورزشــگاه ها فقط از طریق بلیت های مشخص و 

تعریف شده در سامانه الکترونیکی بلیت فروشی صورت می گیرد.
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محمد محمدی سدهی/حسین بادامکی، 
رئیــس هیــأت فوتبال مشــهد بــه ادعای 
تجاوز بــه 15 بازیکــن در مدرســه فوتبال 
مشــهد واکنــش نشــان داد. ایــن بازیکن 
سابق فوتبال به »ایران« گفت: »این تنها 
یک ادعاســت و تاکنون شکایت مکتوبی 
در ایــن خصوص وجــود نــدارد. حتی ما 
این موضوع را از اداره کل ورزش و جوانان 
خراسان رضوی پیگیری کردیم و در آنجا 
نیز هیچ شکایت رسمی ای وجود نداشت 
و متأســفانه یکســری از آقایــان می آینــد 
و چنیــن ادعایــی را مطــرح می کننــد و 
بــرای 15 نفــر  ایــن موضــوع  می گوینــد 
اتفــاق افتاده اما به آخــر و عاقبت ادعای 
خــود فکــر نمی کننــد.« او اظهار داشــت: 
»بــه هیــأت فوتبال مشــهد هجمــه وارد 
می شود و من به عنوان رئیس باید جواب 
این هجمه ها را بدهم اما باید مســتندی 
در خصــوص این هجمه هــا و این ادعاها 
وجود داشــته باشــد و نمی توان با آبروی 
چنــد نفر براحتی بــازی کرد. ایــن ادعاها 
باعث می شود به فوتبال دنیا نشان دهیم 
که اتفاقات زشــتی در فوتبــال ما می افتد 
و همه دنیا چنین اتفاقی را بســیار زشــت 
می داننــد و محکوم می کننــد. در ورزش 
ما کلی اتفاقات ریز و درشــت می افتد اما 
این ادعا به حدی بزرگ اســت که باعث 
می شود کل جامعه فوتبال خراب شود.«

رئیــس هیــأت فوتبال مشــهد بیــان کرد: 

»ایــن موضوع باعث می شــود به فوتبال 
مــا لطمــه وارد شــود و دیگــر خانواده هــا 
فرزندان شان را در کلاس فوتبال ثبت نام 
نکننــد و چرخــه فوتبــال و بازیکن ســازی 
قطع خواهد شــد. همه مــا وظیفه داریم 
جلــوی بداخلاقــی را بگیریــم و در حــال 
حاضر هر اســتان یک کمیته اخلاق دارد 
کــه ایــن کمیتــه موضوعــات اینچنینی را 
پیگیــری می کنــد. دوبــاره می گویــم ما از 
تمامی کانال ها این ادعا را پیگیری کردیم 
و فعــلًا که موضوع تأیید نشــده اســت.« 
بادامکــی در خصــوص حواشــی جلســه 
هیــأت فوتبال اســتان خراســان رضوی و 
افشای فایل صوتی از صحبت های رئیس 
فدراســیون فوتبــال گفت: »این حواشــی 
نه تنها در هیأت فوتبال اســتان خراســان 
رضــوی بلکــه در تمامی اســتان ها وجود 
دارد اما در خصوص حواشــی این استان 
بایــد بگویــم که یک عــده دوســت دارند 

رئیس هیأت استان شوند و برای رسیدن 
بــه این هدف ایــن موضوعــات را مطرح 
می کنند. 5 مــاه دیگر انتخابات ریاســت 
مجمع اســتان برگزار و رئیس مشــخص 
می شود. از این افراد می خواهم که 5 ماه 
طاقت بیاورند و چنین موضوعات زشتی 

را مطرح نکنند.«
او صحبت هــای خــود را ایــن گونــه ادامه 
داد: »اگر برای رســیدن بــه هیأت فوتبال 
اســتان نقشــه ای داریــد بــه مــا بگویید تا 
خودمــان کنــار برویم. اگــر به مــا بگویید 
مــا با کمال میل کنار خواهیــم رفت اما از 
پشت خنجر نزنید. متأسفانه در طول این 
مــدت ایراداتی بــه هیأت فوتبال اســتان 
وارد کردنــد و من از این افراد ســؤال دارم 
که شــما برای فوتبال اســتان چــه قدمی 
برداشتید؟ با مطرح کردن چنین ادعای 
زشــتی هیأت فوتبال اســتان را زیر ســؤال 

نبریم.«

افــزود:  مشــهد  فوتبــال  هیــأت  رئیــس 
»می گویند هیأت فوتبال مشــهد باشگاه 
شــهرخودرو را نابود کــرد اما خودتان چه 
کاری انجــام دادیــد؟ چــرا با مهــدی تاج 
جلســه مخفیانه برگزار می کنید و پس از 
آن چرا فایل صوتی آن را منتشر می کنید؟ 
اگر ادعا می کنید که هیأت فوتبال اســتان 
مشکل دارد به ما بگویید. پیش از مطرح 
کردن چنین موضوعی حداقل به آبروی 
افراد توجه کنید و آبروی افراد را به همین 
ســادگی نبریــد.« بادامکــی در خصوص 
این موضوع که ظاهراً این مدرسه فوتبال 
مجوزی بــرای فعالیــت نــدارد، تصریح 
کرد: »برخی باشــگاه های مشــهد تا سال 
گذشته مجوز نداشتند اما از ابتدای امسال 
ســخت گیری شــده و باشــگاه های بدون 
مجوز حق شرکت در مسابقات را ندارند. 
خیلی از باشــگاه ها هم وارد پروسه اداری 

ثبت و دریافت مجوز شده اند.«

علی فتح الله زاده درباره انتقادهای 
زیــادی کــه از نتایج ضعیف اســتقلال 
می شــود، به تســنیم گفــت: »کار مدیر 
این اســت کــه امکانــات را فراهم کرده 
و بودجه باشــگاه را نظــارت کند. تمام 
مطالبات بازیکنان را پرداخت و زمین 
خوب تمرین مهیا کرده ایم. تنها تیمی 
هســتیم کــه در تهــران دو زمین خوب 
بــرای تمرین داریــم. هیچ مشــکلی از 
این بابــت نداریم. البته تمام فشــارها 
 100 روز   40 در  امــا  اســت  مــن  روی 
کــه 60، 70  تومــان درآوردم  میلیــارد 
میلیــارد از یکی از بانک ها بود و بقیه را 
از این طرف و آن طرف گرفتم. بیشــتر 
پاداش هــا از جملــه پــاداش قهرمانی 
در ســوپرجام را پرداخــت کــردم. باید 
به این مســأله توجه کنیم که متأسفانه 
آســیب دیدگی بازیکنــان ما زیاد شــده 
بــود. عــارف غلامــی مدتــی در ترکیب 
حضــور نــدارد و ســایر مصدومــان نیز 
آماده نشــده اند. مصدومیت ها به تیم 
ضربــه زده اســت. از نظــر مــن، 7، 8 
امتیــاز زیــاد نیســت و فرق آن دو، ســه 
بازی است. هنوز برای رسیدن به صدر 
جــدول امیدواریــم و تمــام تلاش مان 
دارد  حــق  هــوادار  کــرد.  خواهیــم  را 
ناراحــت باشــد چون جایگاه اســتقلال 
از  بــالای جــدول اســت امــا آرام آرام 
بازی هــای بعد به صدر جدول نزدیک 

می شویم.«
مدیرعامل استقلال درباره احتمال 
قطــع همکاری یــا ادامه کار با ســاپینتو، 

عنوان کرد: »مــن وظیفه دارم تا زمانی 
از  تیــم حضــور دارد،  کــه ســرمربی در 
او حمایــت کنــم. در دیــدار با ســپاهان 
روی اشــتباه فــردی باختیم و اســتقلال 
بــد بــازی نکــرد. بایــد ببینیم بــا اضافه 
تیــم  کیفیــت  جدیــد  بازیکنــان  شــدن 
تغییر می کند یا نه. تا زمانی که ساپینتو 
او  از  می کنــد،  مربیگــری  اســتقلال  در 

حمایت می کنیم.«
جدیــد  بازیکــن  جــذب  دربــاره  او 
چنین نظر داد: »لیســت مان پر اســت. 
با لیســت پر چطور می توانیــم بازیکن 
بگیریــم؟ متأســفانه کســی کــه تیــم را 
بســته، بــه ایــن موضــوع توجــه نکرده 
که یکــی دو جای خالی در لیســت نگه 
دارد. کدام بازیکن داخلی را می توانیم 
بگیریــم؟ کــدام تیم در مقطــع فعلی 
بازیکنــش را می دهــد؟ پــس مجبورم 
بازیکن خارجی بگیرم که بیشتر از یک 

نفر نمی توانــم جذب کنم. وظیفه من 
اســت کــه پنجــره نقل وانتقــالات را باز 
کنــم، کاری که باید دیگــران می کردند 
ولــی نکردنــد. پنجــره باشــگاه را به هر 
شــکلی کــه شــده بــاز می کنــم. گرفتن 
بازیکــن خــوب در ایــن شــرایط و بــازه 
زمانی سخت است. بازیکن خوب پیدا 
کنــم روی هوا می زنــم و او را می گیرم. 
باید بین افرادی که دلســوزی می کنند 
با کســانی که تیشــه به ریشــه می زنند، 
فــرق بگذاریــم. وظیفــه من اســت که 
پنجــره نقل وانتقالات را بــاز کنم و این 

کار را انجام می دهم.«
فتــح الله زاده دربــاره احتمال جذب 
کاوه رضایــی، مامه تیــام و ریکاردو آلوز 
هــم توضیــح داد: »با ســاپینتو صحبت 
می کنــم تــا اگــر موافقــت کنــد او را بــه 
خدمت بگیریــم چون رضایــی بازیکن 
خودمان اســت. نــام تیام هم تــا امروز 

مطــرح نبــود و شــاید بعدهــا بخواهیم 
اقدامــی انجــام دهیــم ولی مــن با یک 
و  کــردم  صحبــت  اروپایــی  بازیکــن 
مذاکرات مــان مثبــت بــوده اســت. این 
را  او  همــه  و  اســت  معــروف  مهاجــم 
می شناسند ولی اجازه دهید فعلًا نامی 
از ایــن بازیکــن نبریــم. دربــاره آلوز هم 
وظیفه داریم طبق درخواست سرمربی 
تیم برای جذب این بازیکن به باشــگاه 

تراکتور نامه ارسال کنیم.«
از  غیــر  بــه  اینکــه  خصــوص  در  او 
لیســت  در  دیگــری  بازیکــن  آمانــوف، 
توضیــح  دارد،  قــرار  ســاپینتو  خــروج 
داد: »ســاپینتو مخالفتــی بــرای جدایی 
آمانــوف نــدارد ولــی اعلام کــرده همه 
طرفــی،  از  می خواهــد.  را  بازیکنانــش 
درخواســت بازیکن جدید کرده اســت. 
بــرای بــاز کــردن پنجــره نقل وانتقالات 
حداقــل باید 300، 400 هزار دلار هزینه 
کنیم، اگر قرار باشــد بازیکنی در لیست 
خــروج قــرار نگیــرد، هزینــه کــردن مــا 
معنایــی ندارد. مجبور هســتیم بازیکن 

از لیست خارج کنیم.«
فتح الله زاده درباره اعتراض ساپینتو 
و بازیکنان اســتقلال به قضاوت داوران 
گفت: »انتظار دارم همان طور که سعه 
صــدر بــه خــرج می دهیــم تــا آرامــش 
داوران را بهــم نزنیــم از آن طــرف هم 
بــا خاطیــان داوری برخورد شــود. طبق 
آمــار، 11 امتیاز از داوری ضــرر کرده ایم 
و اگــر ایــن امتیاز را داشــتیم بــا اختلاف 

صدر جدول را گرفته بودیم.«

وزیر ورزش و جوانان خبر داد

برای تیم ملی هم گزینه داخلی داریم،هم خارجی
ســیدحمید سجادی با حضور در برنامه صف اول شبکه خبر درباره وضعیت 
ســرمربی تیــم ملی فوتبــال گفــت: »از وضعیت تیم ملی بی اطلاع نیســتم و 
می دانــم در فدراســیون فوتبال همه در تلاش  هســتند و برنامه ریزی می  کنند 
کــه ایــن اتفــاق زودتر انجام شــود. ســالی پــرکار را در پیــش داریــم. 4 فیفادی 

و تقویــم  زیــادی دارد  کــه اهمیــت  داریــم 
کمیته بین المللی المپیــک هم وجود دارد. 
بازی های آســیایی را پیش رِو داریم و در آغاز 
ســال میلادی آینده هــم در دوحه قطر جام 
ملت هــا را خواهیــم داشــت. انتظــار داریم 
برنامه ریزی ریزبینانه ای از فدراسیون فوتبال 

ببینیم که مطمئنم چنین اتفاقی می افتد.«
وزیر ورزش و جوانان، ادامه داد: »باید برای تیم ملی امید نیز زودتر کادر فنی 
مشــخص شــود. همه جای دنیا بــا هماهنگی تیم بزرگســالان، تیم هــای پایه 
تعیین تکلیف می شوند. اهمیت انتخاب هرچه زودتر سرمربی به همین دلیل 
بــرای ما هم وجــود دارد. برای انتخاب ســرمربی تیم ملی هــم گزینه داخلی 
داریم و هم گزینه خارجی. گزینه های داخلی درگیر مسابقات لیگ هستند. اگر 
قرار باشد از مربیانی که در لیگ برتر فعال هستند استفاده کنند، باید رضایت 
باشگاه ها جلب شود. هفته گذشته شایعه شده بود که قرار است یک سرمربی 
کمکی و موقت انتخاب شود، پیگیری کردم و دیدم صحت ندارد. آرزو می کنم 

بهترین فرد و بدون شتاب زدگی به عنوان سرمربی تیم ملی انتخاب شود.«

ره
چه

پرسپولیس با یکی از طلبکارانش توافق کرد

مهاجم مدنظر یحیی یک برزیلی است
با جدایی یورگن لوکادیا از پرسپولیس، یحیی گل محمدی سرمربی این تیم نام 
یک مهاجم خارجی دیگر را به مسئولان این باشگاه اعلام کرده تا زمینه جذب 

این بازیکن فراهم شــود. طبق اخبار رسیده، 
ولینگتون لوییس دسوزا، مهاجم برزیلی تیم 
شــونان بلمار ژاپن، بازیکن مدنظر سرمربی 
پرســپولیس اســت. دســوزا که 192 سانتیمتر 
قــد دارد، یــک مهاجم 2 پاســت کــه توانایی 
بــه گوشــه  او زدن ضربــات  منحصربه فــرد 
مخالــف دروازه اســت. مدیر برنامــه برزیلی 
این بازیکن اقدامات اولیه برای حضور دسوزا 

در ایران را انجام داده و به نظر می رســد در صورتی که مســأله خاصی به وجود 
نیاید، این بازیکن بزودی به تهران آمده تا قرارداد خود را با پرسپولیس رسمی 
و نهایی کند. اما از آنجایی که شونان بلمار وضعیت خوبی در جدول رده بندی 
لیگ ژاپن ندارد، به همین خاطر عنوان شده، دسوزا به پرسپولیس نمی آید. با 
این حال، گفته می شود این بازیکن که سابقه حضور در ویسِل کوبِه ژاپن را هم 
دارد و همراه با این تیم در لیگ قهرمانان آسیا بازی کرده و این مسأله مجوزی 
خواهد بود تا او بتواند به پرسپولیس بپیوندد.اما خبر دیگر درباره پرسپولیس، 
این است که این باشگاه توانست با یکی از طلبکاران خود توافق کند. پرسپولیس 
در یکی از پرونده های بدهی به جا مانده از سال 98، مبلغ 28 هزار دلار به وکیل 
علیرضا بیرانوند بابت ماجرای انتقال این بازیکن به لیگ بلژیک بدهکار است 
و به همین دلیل نیز حساب سرخپوشان از هفته ها پیش با حکم قضایی بسته 
شده اما گویا باشگاه پرسپولیس طی روزهای گذشته جلساتی را با وکیل بیرانوند 
برگزار کرده و 2 طرف برای تسویه حساب به توافق رسیده اند. قرار است در این 
پرونده بخشی از بدهی وکیل بیرانوند به او پرداخت شود و مابقی این طلب نیز 
به مرور زمان به این فرد پرداخت خواهد شد. در همین رابطه قرار است امروز 

مسدودی حساب بانکی سرخپوشان نیز برداشته شود.

ــر
بــ

خ شکایت تراکتور از مدیرعامل استقلال
هوشــنگ نصیــرزاده مدیرعامــل باشــگاه تراکتــور،  در مــورد اظهــارات اخیــر 
فتح الله زاده مدیرعامل اســتقلال نســبت به ارسال نامه این باشگاه به تراکتور 
برای جذب ریکاردو آلوز، به فارس گفت:  »ما پاسخ استقلال را داده و گفته ایم 
آلــوز را به این باشــگاه نمی دهیــم. فتــح الله زاده نباید در مــورد بازیکن تحت 
قرارداد یک باشــگاه دیگر در رســانه صحبت کند. فتح الله زاده با آوردن اســم 
بازیکنان باشگاه های دیگر می خواهد از زیر فشار خارج شود اما این مسائل به 
ما ربطی ندارد. قطعاً از فتح الله زاده به خاطر این رفتارش شکایت می کنیم. «

 

حسین بادامکی، رئیس هیأت فوتبال مشهد در گفت و گو با »ایران«:

ادعای بدون مستندات، جامعه فوتبال را خراب می کند

تا زمانی که ساپینتو سرمربی است از او حمایت می کنم

فتح الله زاده: بازیکن خوب را روی هوا می زنم

شکایت مکتوبی در خصوص تجاوز به بازیکنان نونهال وجود ندارد/ یک عده برای رسیدن به ریاست استان هرکاری می کنند

تشکیل پرونده در کمیته اخلاق هیأت فوتبال خراسان رضوی
محســن حیدری، دبیــر هیأت فوتبــال خراســان رضوی در 
خصــوص خبر تعــرض در فوتبال پایه مشــهد اظهــار کرد: 
»این ماجرا توسط اداره کل ورزش و جوانان خراسان رضوی 
در حــال پیگیری اســت، هیأت فوتبال اســتان هــم در حال 
بررســی ماجراست و در کمیته اخلاق نیز پرونده ای تشکیل 
شده است. کمیته اخلاق در هیأت های استانی به تبعیت از 
کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال تشکیل شده اند و مسئولیت 

پیگیری امور به این شکل با این کمیته است. پرونده پس از 
تکمیل به کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال ارسال می شود.« 
او در خصــوص تجمــع در مقابــل هیــأت فوتبال خراســان 
رضــوی گفــت: »هیچگونه تجمعــی برگزار نشــده و چنین 
موضوعی صحت ندارد. هیأت فوتبال روی مسائل اخلاقی 
بشــدت حســاس اســت و شــدیدترین برخوردهــا را در این 

خصوص پس از پیگیری خواهد داشت.«

ش
بر

گروه ورزشــی/ مدیر رســانه ای ســابق باشگاه 
در  نوشــته ای  عکــس  انتشــار  بــا  شــهرخودرو 
اینســتاگرام از فاجعــه ای بــزرگ در فوتبــال پایه 
مشــهد خبر داد و مدعــی تجــاوز مربی نماها به 
دست کم 1۵ فوتبالیست نونهال در یک مدرسه 
فوتبــال کــه بــدون مجــوز در این شــهر فعالیت 
می کــرد، شــد. او با انتقاد از متولیــان فوتبال پایه 
و هیأت فوتبال اســتان خراســان رضوی نوشت: 
»والدین 1۵ بازیکن با مراجعه به حراست اداره 
کل ورزش و جوانــان خراســان رضــوی از یــک 
باشــگاه و مربی نماهــای آن بــه خاطــر تعــرض 
بــه فرزنــدان خــود شــکایت کردنــد؛ پرونــده در 
دادســتانی نیز مفتوح اســت.« خانواده های این 
بازیکنــان اعلام داشــتند کــه رفتار فرزندانشــان 
پیگیــری  و  بررســی  اســاس  بــر  و  کــرده  تغییــر 
همــراه  تلفــن  گوشــی  محتــوای  از  خانواده هــا 
آنهــا، متوجه می شــوند مربی این باشــگاه، آنها 
را مــورد آزار و اذیــت قــرار داده اســت. ایــن خبر 
در حالــی منتشــر شــد که هفتــه گذشــته مهدی 
تــاج، رئیس فدراســیون فوتبال به مشــهد ســفر 
کرد تا در مجمع هیأت فوتبال اســتان خراســان 
رضــوی حضور یابــد. ســفری که با حاشــیه های 
زیــادی همــراه بــود و یکــی از آنهــا راه  نــدادن 

احســان اصولی، عضو هیأت رئیســه فدراسیون 
به ســاختمان این اداره بود که البته این موضوع 
پــس از دقایقــی برطــرف شــد و رئیــس هیــأت 
فوتبــال خراســان رضــوی در این جلســه حاضر 
شــد. این اتفاق باعث شــد تا گمانه زنی هایی در 
خصــوص برکناری اصولی از ســمتش در هیأت 
فوتبال مشهد مطرح شــود. علاوه بر این شنیده 
می شــود تاج و دوســتانش پس از اتمام مجمع 
در نشســت خبــری حضــور یافتنــد امــا وقتــی با 
شــدند  روبــه رو  مشــهدی  خبرنــگاران  حضــور 
تصمیم گرفتند خبرنگاران را بیرون کنند و فقط 
با یک رسانه خاص گفت وگو کنند. از سویی فایل 
صوتی لــو رفته از اتــاق محل مصاحبه نشــان از 
دیکته  کردن ســؤالات به خبرنگار از ســوی تاج و 
اصولی دارد و البته تلاشــی اســت برای سرپوش  
گذاشــتن و تکذیــب موضوعاتی که بــه واقعیت 
خیلــی نزدیک اســت. در هر حال پس از انتشــار 
این خبر حمید ســجادی، وزیــر ورزش و جوانان 
دســتور داد کــه موضوع هرچه ســریع تر پیگیری 
شــود. علاوه بر ایــن وزارت ورزش و جوانان طی 
بیانیه ای اعلام کرد: »دو هفته پیش و به محض 
وصول گزارش هایی از تخلف در یکی از مدارس 
فوتبال در شهر مشــهد، وزیر ورزش و جوانان به 

حراست این وزارتخانه دستور داد که به موضوع 
رســیدگی کرده و پس از بررســی ایــن ادعاها، در 
صــورت صحت گزارش های رســیده بــا عامل یا 
عاملان این اتفاق با قاطعیت برخورد شود. پس 
از دستور دکتر سجادی، اداره کل حراست ورزش 
و جوانــان خراســان رضــوی بــا همــکاری یکی از 
نهادهای امنیتی در حال بررســی دقیق موضوع 
هســتند و قرار اســت گزارش بررســی این ادعاها 
به محض تکمیل، تقدیــم وزیر ورزش و مراجع 
ذیصــلاح شــود.« پــس از وزارت ورزش نوبــت 
علی اکبر هاشــمی جواهــری، مدیــرکل ورزش و 
جوانان خراســان رضوی شد تا در خصوص این 
ماجرا واکنش نشــان دهــد. او در این بــاره اظهار 
کرد: »در مبارزه با فســاد ذره ای کوتاه نمی آییم. 
تاکنــون کوتاهی هــای متعددی از هیــأت فوتبال 
استان مشــاهده شــده که اگر این موضوع نیز در 
بررســی های ما مورد تأیید قرار بگیرد، مسلماً با 
عوامــل دخیل در ماجرا برخــورد قاطع و قانونی 
خواهــد شــد. جامعــه ورزش جامعــه ســالمی 
است و نباید برخی رفتارهای احتمالی را به پای 
تمامــی جامعــه ورزش نوشــت. از روز اولــی کــه 
وارد شدیم موضوع سالم سازی ورزش خراسان 
را مدنظــر قــرار دادیم و در این موضوع با کســی 

مماشــات نداریــم. اگر تخلف محرز شــود شــک 
نداشــته باشید که به شــدیدترین شــکل برخورد 
می کنیم.« وی درباره انتشــار خبر فعالیت بدون 
مجــوز این باشــگاه و حضورش در مســابقات نیز 
گفــت: »ایــن موضــوع از مــوارد مهــم و در حــال 
بررسی است و اینکه باشگاهی بدون مجوز چگونه 

در مسابقات شرکت کرده، تخلف آشکار است.«
ë  مباحــث بــه  فوتبــال  فدراســیون   واکنــش 

مطرح شده
عــلاوه بــر ایــن احســان اصولــی، ســخنگوی 
فدراســیون فوتبال در مورد مباحث مطرح شــده 
نســبت به تخلف یک مدرســه فوتبال در مشــهد 
طریــق  از  فوتبــال  »فدراســیون  داشــت:   اظهــار 
رسانه ها متوجه شــد که چنین موضوعی در یکی 
از مدارس فوتبال مطرح شده اما تاکنون شکایتی 
در هیــأت فوتبــال خراســان رضوی یا فدراســیون 
دریافــت نکرده ایم. آیین نامه هــا بویژه آیین نامه 
کمیتــه اخــلاق در این گونــه موارد روشــن اســت. 
بــا پیگیری هــای انجام شــده و بــا توجه بــه اینکه 
کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال در همه استان ها 
نماینــده دارد، پرونــده ای تشــکیل شــد و وظایف 
اولیه نیــز انجام می شــود.« وی افــزود: »موضوع 
بــه صــورت کامل و دقیق با احضــار طرفین، اخذ 

پیگیــری  قوانیــن  چهارچــوب  در  و  توضیحــات 
خواهد شد. ســازکار ارکان قضایی و کمیته اخلاق 
مشخص است و در این گونه موارد و مباحث ورود 
خواهیم کرد.« سخنگوی فدراسیون فوتبال عنوان 
کــرد: »بــه هیچ عنوان اجــازه نمی دهیــم افرادی 
دنبــال چنیــن اتفاقات و مســائلی برونــد و قطعاً 
در صــورت احــراز موضــوع، بــا مســببان برخورد 
جدی خواهیم کرد. تمام جوانب بررســی خواهد 
شــد و اگر تخلف اثبات شود با متخلفان به شکل 
قاطعــی برخــورد می کنیــم و نتایــج را بــه اطلاع 

مردم و رسانه ها می رسانیم.«
ë  تشــکیل کارگروه ویژه برای اتفاق جنجالی در

یک مدرسه فوتبال
یونــس اســدی مقدم، رئیــس کمیتــه اخــلاق 
فدراســیون فوتبــال خبر از تشــکیل کارگــروه ویژه 
دربــاره گزارش هــای دریافتــی پیرامــون یکــی از 
مدارس فوتبال در مشــهد داد و عنوان کرد: »پیرو 
گزارش هــای دریافتــی در ایــن بــاره، کارگروهی با 
حضور کمیته اخلاق، حراســت و افســر حفاظت 
از کــودکان کمیته پزشــکی که وفق مقــررات فیفا 
فعالیت می کند تشــکیل شده که مباحث مرتبط 
در ایــن بــاره را به قید فوریــت پیگیری و صحت و 

سقم آن را متعاقباً اعلام می کنیم.«

گزارش هایی از تخلف در فوتبال پایه مشهد؛ وزیر ورزش و جوانان دستور پیگیری داد

واکنش ها به حواشی تکان دهنده

مهلــت نقــل و انتقــالات زمســتانی لیگ برتــر فوتبــال، 6 بهمن ماه بــه پایان 
می رســد. این در حالی اســت که باشگاه اســتقلال هنوز موفق به تسویه حساب یا 
توافق با طلبکاران خودش برای بازشــدن پنجره نقل و انتقالاتی نشــده است. در 
حال حاضر پنجره آبی ها به دلیل شکایت های گابریل پین و هرویه میلیچ بسته 
شده و استقلال باید برای باز شدن پنجره نقل و انتقالاتی طی 4 روز آینده رضایت 
هر دو را جلب کند. در مورد میلیچ، این بازیکن حدود 230 هزار دلار از اســتقلال 
طلبــکار اســت. این پــول در زمان مدیریت قبلی از حســاب باشــگاه خارج شــده 
اما بازیکن معتقد اســت که پولی از طرفی صرافی به حســاب او نرفته و باشــگاه 
اســتقلال نیز مدعی اســت کــه پول را به صرافــی پرداخت کرده اســت. از طرفی، 
مطالبات گابریل حدود 50 هزار دلار است. در حالی که قبلًا اعلام شده بود برای 
پرداخت شرایطی این پول با وکیل پین توافقاتی شده اما در سفر علی فتح الله زاده 
به دوبی ممکن اســت این برنامه تغییر کند. به این ترتیب باشــگاه استقلال الان 
بــا تهیه حدود 300 هزار دلار می تواند مشــکل پنجره نقل و انتقالاتی را حل کند. 
به گزارش فارس، در همین راســتا قرار بود امروز پولی از طرف اسپانســر باشــگاه 
پرداخت شود. ضمن اینکه بر اساس پیگیری ها مشخص شد مدیرعامل باشگاه 
اســتقلال ممکن است امروز به امارات ســفر کند تا برای پرداخت مطالبات پین 
و میلیــچ توافقات نهایی را انجام دهد. اگر اســتقلال موفق به تأمین منابع مالی 
شــود، یکی از برنامه های فتح الله زاده پرداخت پــول نقد در امارات به دو طلبکار 
باشــگاه اســت. مدیرعامل اســتقلال در ســفر به دوبی هدف دیگری را نیز دنبال 
می کند. او که طی روزهای اخیر مذاکراتی را برای جذب بازیکن خارجی آغاز کرده 
تا در صورت باز شــدن پرونده بتواند کار نقل و انتقالات را ســریع تر پیش ببرد، در 
امارات نیز گفت وگوها را ادامه خواهد داد. گفته می شود در لیست اعلامی ریکاردو 
ساپینتو، نام دو سه بازیکن خارجی وجود دارد و فتح الله زاده قصد دارد اقدامات 
لازم برای تقویت تیم طبق نظر ســرمربی تیم را در این ســفر انجام دهد. یکی از 
این بازیکنان ریکاردو آلوز بازیکن پرتغالی تراکتور اســت که مدیران اســتقلال در 
تلاش برای توافق با باشگاه او هستند. علاوه بر آلوز گفته می شود بازیکنان دیگری 
با ملیت پرتغالی و برزیلی نیز در لیســت ســرمربی آبی ها وجود دارد. با این حال 
باشگاه استقلال باید ابتدا لیست خود را خالی کند تا بتواند بازیکن جدیدی را به 
خدمت بگیرد. از این رو، عزیز بک آمانوف و سجاد شهباززاده دو بازیکن مد نظر 
برای قطع همکاری هستند اما با توجه به قراردادهایی که بسته شده، باشگاه باید 
برای جدایی این دو بازیکن با آنها به توافق برسد که این مسأله نیز چالش مالی 

دیگری برای استقلال خواهد بود.

هدف جدید فتح الله زاده در سفر به امارات

 مشکل استقلال
 برای قطع همکاری با 2 بازیکن


